

Before activating your receiver, make sure that you have an Arabsat (Badr 4/5/6) dish and that you are tuned in to any of the My-HD channels. Now follow these steps on how to activate your My-HD subscription using our Self-Service.

قبل تفعيل جهاز الإستقبال تأكد من أن لديك قمر عربسات (بدر 4/5/6) وأنه مضبوط على أي من قنوات My-HD وبذلك يمكنك إتباع هذه الخطوات حول كيفية تفعيل إشترك My-HD الخاص بك بإستخدام الخدمة الذاتية الخاصة بنا.

1. Enter the *SMART CARD* and the *DECODER NUMBER* of your receiver in the Smart Card No. and Decoder No. field. If your receiver does not have a smart card, enter the number on the CCA Serial No field.

إدخّل رقم البطاقة الذكيه Smart Card No ورقم جهاز الإستقبال Decoder No في المكان المخصص لذلك و إذا لم يكن جهاز الإستقبال الخاص بك يحتوي على بطاقة ذكية ، فإدخّل رقم CCA Serial No في المكان المخصص.

BillME - Subscriber Management System (Self Service)

Subscription Activation

Smartcard No * Decoder No * (eg: MYHD00***** or 1311*****)

CCA Serial No *

1. Enter your details such as FIRST NAME and LAST NAME, COUNTRY and CITY including your MOBILE NUMBER and E-MAIL ADDRESS in the relevant felds.

إدخّل بياناتك الشخصية مثل الإسم الأول والبلد والمدينه بما في ذلك رقم الهاتف الجوال و عنوان البريد الإلكتروني في الحقول المخصصة لذلك.

Title

First Name * Last Name *

Country * City *

Prefix all phone numbers with : 971

Mobile No * Email *

* means that this field is mandatory and that you provide valid contact details to be able to manage your account online.

*العلامة تعني ان هذا الحقل إلزامي ولا بد من إدخال بيانات صحيحة وصالحة حتى تتمكن من إدارة حسابك عبر الإنترنت.

2. Enter the USER NAME and PASSWORD of your choice in these 2 fields and then click ACTIVATE BUTTON.

إدخّل اسم المستخدم وكلمة المرور من إختيارك في هذين الحقلين ، ثم انقر فوق زرر .ACTIVATE.



User Name * ali.ahmed

Password *

Activate Cancel

Congratulations! Your My-HD subscription is now activated.

تهانينا! تم تنشيط اشتراك My-HD الخاص بك الآن.

Subscriber Details

Congratulations..... Your My-HD subscription is now activated on your smart card. For inquiries, e-mail us at info@my-hd.tv or to speak to a My-HD representative, call +9714 4354800.